
 
PROTOKÓŁ Nr 9/07  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

Rady Miejskiej w Golczewie 
odbytego w dniu 20 grudnia 2007 r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Finan-
sów, Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk – burmistrz, Waldemar 
Bartniczuk zastępca burmistrza, Ireneusz Wilk - sekretarz gminy,  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
c) przedstawienie porządku obrad, 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie Gminy 
Golczewo na 2007 r. 

2) Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości oraz o 
zmianie niektórych uchwał. 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 2008 
r. 

4) Projekt uchwały w sprawie przyznania nagród za osiągnięcia wysokich 
wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym lub kra-
jowym. 

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wartości jednego punktu w złotych, 
stanowiącego podstawę do obliczania miesięcznych stawek wynagrodze-
nia zasadniczego pracowników samorządowych zatrudnionych w jed-
nostkach organizacyjnych Gminy Golczewo. 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadni-
czego. 

7) Projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. 
8) Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Woje-

wody Zachodniopomorskiego dotyczącego ustanowienia planu ochrony 
rezerwatu przyrody „Golczewskie Uroczysko”. 

 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodniczy obrad stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 15 członków 
komisji i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych 
tematów posiedzenia. 
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Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek 

obrad, według którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie. 
 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednomyśl-
nie. 
 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska został przyjęty jednomyślnie. 
 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Oświaty, zdrowia i Spraw Społecznych 
został przyjęty jednomyślnie. 
 
 
Komisje nie wniosły uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
 
Ad. 2 Ocena materiałów sesyjnych: 
 
 Ad. 1) Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała skarbnik gminy Barbara 
Deszyńska i poinformowała, że projekt uchwały przedstawia zmiany wynikające z 
korekty tegorocznego budżetu. Zmniejszono dochody budżetu Gminy o kwotę 
28.000 zł w rozdziale 75615 Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku 
od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych  
i innych jednostek organizacyjnych, wynika to z mniejszych niż planowano wpły-
wów z tytułu podatku leśnego. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, co jest tego przyczyną ? 
 
 Odp. W budżecie z tytułu podatku leśnego zaplanowano kwotę 190.000,00 
zł, obecnie wykonanie wynosi 161 tys. zł i na obecną chwilę nie przewiduje się już 
wpływu podatku z tego tytułu, ww. kwota została przeszacowana w planach finan-
sowych. 
Zwiększamy dochody budżetu Gminy o kwotę 92.000,00 zł w dziale 700 Gospodar-
ka mieszkaniowa o kwotę 77.000,00 zł i w dziale 756 Dochody od osób prawnych, 
od osób fizycznych i innych jednostek nie posiadających osobowości prawnej  
o kwotę 15.000,00 zł. Dochody budżetu Gminy są zwiększone o kwotę 64.000,00 
zł,  
W dziale 801 Oświata i wychowanie dokonuje się przesunięcia kwoty 19.925 zł z 
wydatków bieżących na wydatki inwestycyjne, niezbędne jako dofinansowanie mo-
nitoringu w Zespole Szkolno-Przedszkolnym i Zespole Szkół Ogólnokształcących w 
Golczewie. 
Zwiększono wydatki w dziale 600 Transport i łączność o kwotę 13.000,00 zł w tym 
6.000,00 zł na wydatki inwestycyjne związane z zakupem wiat przystankowych na-
tomiast 7.000,00 zł na wydatki bieżące tj. remont dróg gminnych. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał dlaczego zmniejszono wydatki  
w oświacie ? 
 Odp. Jest to przesunięcie środków z wydatków bieżących na wydatki inwe-
stycyjne związane z wykonaniem momitoringu w szkołach. 



 3
Zwiększono wydatki w dziale 700 Admi- nistracja publiczna na zakup aparatury 
nagłaśniającej w kwocie 10.00,00 zł oraz na bieżące utrzymanie Urzędu Miejskiego 
w kwocie 20.000,00 zł. oraz w dziale 630 o kwotę 5.000,00 zł, w dziale 710 Dzia-
łalność usługowa kwotę 3.000,00 zł przeznaczono na wykonanie drzwi do kaplicy 
na cmentarzu w Golczewie, w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne  
i ochrona p. poż. o kwotę 3.000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane ze 
zwiększonymi kosztami utrzymania samochodów pożarniczych OSP, w dziale 851 
Ochrona zdrowia  o kwotę 15.000,00 zł związaną z opłatami za wydanie zezwoleń 
na sprzedaż alkoholu oraz w dziale 900 Gospodarka komunalna o kwotę 5.000,00 
zł i w rozdziale 90003 Oczyszczanie miast i wsi o kwotę 20.000,00 zł związane  
z wydatkami wynikającymi z wykonaniem bieżących zadań własnych Gminy,  
w tym m. in. utrzymaniem czystości w gminie. 
 
 Burmistrz poinformował, w związku z tym, że rok bieżący dobiega końca 
przedkładany projekt uchwały może jeszcze ulec zmianie, ponieważ wpływają jesz-
cze faktury, ostateczny projekt uchwały zostanie przedłożony na ostatniej sesji Ra-
dy. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisje wydały pozytywną opinie do przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 Ad. 2) Ireneusz Wilk, sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały do-
tyczy uchwały Nr IX/81/07 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 21 listopada 2007 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz udzielania 
zwolnień, która była przedmiotem analizy przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
Kolegium RIO uchwałą Nr XXIII/105/S/07 z dnia 5 stycznia 2007 r. stwierdziło 
nieważność uchwały w części dotyczącej § 2 wprowadzającego zwolnienia z podat-
ku od nieruchomości. 

Powyższe rozstrzygnięcie podyktowane było zastosowaniem zwolnienia 
przedmiotowo-podmiotowego w odniesieniu do nieruchomości będących w admini-
strowaniu przez gminne jednostki organizacyjne. 
W związku ze wskazaniem Gmina przygotowała odrębną uchwałę w sprawie zwol-
nień w podatku od nieruchomości oraz o zmianie niektórych uchwał, która będzie 
obowiązywała przez wiele lat, natomiast uchwała w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach lokal-
nych będzie podejmowana corocznie. 

W świetle przepisów art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podat-
kach i opłatach lokalnych rada gminy może udzielać zwolnień w podatku od nieru-
chomości lecz na podstawie zmiany linii orzeczniczej stwierdzono, że gminy wycho-
dzą poza strefę zwolnień przedmiotowych i w uchwałach stosuję zwolnienia przed-
miotowo-podmiotowe, czyli w naszym przypadku zastosowano zwolnienia nieru-
chomości będących w posiadaniu gminnych jednostek organizacyjnych. 
Poinformował, że wiele gmin przygotowało podobne projekty uchwał, lecz do części 
z nich podjętych przed 27 września br. Kolegium RIO nie wniosło zastrzeżeń. 
Głównym dylematem przy konstrukcji przedstawianego projektu jest Zakład Usług 
Publicznych w Golczewie, który był zwalniany z płatności podatku jako jednostka 
organizacyjna gminy bowiem byłby to obrót środków finansowych w ramach jedne-
go budżetu. ZUP do chwili obecnej w kalkulacjach swoich kosztów nie wykazywał 
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podatku od nieruchomości i należy stwierdzić, iż m. in. dzięki temu stoso-
wano niższe ceny w kalkulacjach za wodę, odprowadzanie ścieków. 

W niniejszym projekcie uchwały zastosowano zwolnienia przedmiotowe, w 
podatku od nieruchomości, które dotyczą: budynków lub ich części oraz gruntów 
stanowiących własność lub będących w posiadaniu lub w trwałym zarządzie insty-
tucji kultury, z wyjątkiem tych które zajęte są na prowadzenia działalności gospo-
darczej, części budynków w szkołach zajętych wyłącznie na nieodpłatne świadcze-
nie usług zdrowotnych dla dzieci i młodzieży objętych wychowaniem przedszkol-
nym oraz obowiązkiem szkolnym i nauki, grunty, budowle i budynki lub ich części 
zajęte na: prowadzenie działalności statutowej w zakresie ochrony przeciwpożaro-
wej, zaopatrzenie w wodę z sieci wodociągowej, oczyszczanie ścieków oraz sieci  
i urządzenia kanalizacyjne, obiekty sportowo-rekreacyjne ogólnodostępne, w tym 
zajęte na działalność gospodarczą. 

Zwolnieniem w podatku od nieruchomości ponadto będą objęte: grunty i bu-
dowle i budynki lub ich części zajęte na cmentarze, za wyjątkiem zwolnień przy-
znawanych kościołom i związkom wyznaniowym uregulowanych odrębnymi usta-
wami, grunty stanowiące drogi wewnętrzne dojazdowe do użytków rolnych, nieru-
chomości związane z prowadzoną działalnością gospodarczą, które takie zwolnienia 
otrzymały do dnia 31 grudnia 2007 r. na podstawie wcześniejszych uchwał Rady 
Miejskiej w Golczewie 
Poinformował, że niniejsza uchwała będzie, prosi więc od dodanie zapisu od ostat-
niego punktu po słowach Rady Miejskiej w Golczewie słów „na okres obowiązywa-
nia udzielonego zwolnienia”. 

Zgodnie z wcześniej podjętą uchwałą z ulg w podatku korzystają TES i ARS-
BUD, w związku z zaangażowaniem w zakład kapitału w wysokości 100 tys. zł. 
Podmioty te mają udzieloną ulgę na okres 5 lat, korzystają z niej już ok. 3 lat więc 
stosowana będzie jeszcze jedynie kolejne 2 lata. 
 W związku z tym, że uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomo-
ści będzie obecnie uchwałą odrębna od uchwały Nr IX/81/07 z dnia 21 listopada 
2007 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 
udzielania zwolnień wskazanym jest dokonanie zmiany jej tytułu, która otrzyma 
brzmienie „w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości”. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady poinformował, że  
w sprawie zapisu w § 2 opracowanego projektu uchwały w sprawie określania sta-
wek podatku od nieruchomości oraz udzielania zwolnień przed ostatnią sesją  szu-
kał „sojuszników”, lecz mimo dużego zaangażowania się z jego strony nie udało się 
dojść do porozumienia stwierdził, że można było zapewne uniknąć uchylenia 
uchwały przez organ nadzoru. 
 
 Sekretarz poinformował, że w powyższej sprawie konsultował się z przedsta-
wicielem RIO i ten w sposób były konstruowane uchwały przez wiele gmin, jednak 
przepis art.7 ust. 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych zawarty w uchwałach 
podjętych po 27 września br. był inaczej interpretowane przez Kolegium RIO ze 
względu na zmianę linii orzeczniczej potwierdzonej wyrokiem Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Komisje wydały pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
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 Ad. 3) Barbara Deszyńska, skarbnik gminy dokonała wprowadzenia  
do projektu uchwały i poinformowała, że przedłożony projekt budżetu został zapla-
nowany w zakresie dochodów na minimalnych kwotach, natomiast wydatki  
w takich wysokościach, aby Gmina mogła zrealizować nałożone na siebie zadania. 
Projekt budżetu uwzględnia również obowiązek spłaty zaciągniętych kredytów i ich 
odsetek oraz spłatę uruchomionych obligacji. Ogólne kwoty planowanego budżetu 
podobne są do kwot tegorocznego budżetu zarówno po stronie wydatków jaki i po 
stronie dochodów, pomijając kwotę 4 mln. zł zaplanowanej  
z Programu Norweskiego. Projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową. 
 
 Burmistrz odczytał uchwały nr CLXXXVII/498/2007 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2007 r. w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 
2008 r., nr CLXXXVII/499/2007 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinanso-
wania wydatków i rozchodów nieznajdujących pokrycia w planowanych docho-
dach, w tym deficytu budżetowego, wykazanych w projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Golczewo na 2008 r. oraz nr CLXXXVII/500/2007 w sprawie wydania opinii 
o prawidłowości prognozy kwoty długu publicznego dołączonej do projektu uchwa-
ły budżetowej Gminy Golczewo na 2008 r. 
 
 Skarbnik poinformowała, że projekt budżetu zawiera autopoprawkę wniesio-
ną pismem Burmistrza nr FKB-3014/41/07 z dnia 11 grudnia 2007 r.  
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, jaką kwotę w budżecie przeznaczono 
na dokształcanie nauczycieli. 
 
 Odp. W rozdziale 80146 przeznaczono kwotę 23.510 zł oraz w rozdziale 
85446 kwotę 710 zł. 
W rozdziale 80195 Pozostała działalność kwotę 39.170 zł przeznaczono na odpisy 
na ZFŚS emerytów i rencistów dla pracowników oświaty. 
 
 Radny Grzegorz Dyksy zwrócił uwagę, że po raz pierwszy w historii Zakład 
Usług Publicznych w Golczewie nie zwrócił się o dofinansowanie, stwierdzając, że 
to co zarobi wystarczy na jego utrzymanie. 
Jednocześnie dodał, że płace pracowników ZUP są niestety bardzo niskie. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, o jest jeszcze ujęte w zaplanowanej 
kwocie w wysokości 30 tys. zł na wykonanie dokumentacji na Przedszkole. 
 
 Burmistrz poinformował, że obejmuje ją również ogólna koncepcja zagospo-
darowania terenu przy Przedszkolu, dziś nie jesteśmy w stanie określić jej dokład-
nej wysokości, lecz należy zabezpieczyć środki w budżecie występując po środki  
z zewnątrz. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński prosił o dodanie do tego punktu zapisu „w tym 
ekspertyz i dokumentacji projektowej”. 
Prosił ponadto o wyjaśnienie, co tworzy kwotę deficytu budżetowego ? 
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 Burmistrz poinformował, że wy- datki inwestycyjne na kwotę 
6.494.000,00 zł w tym 4 mln. zł z funduszu norweskiego. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę na występujące błędy w Infor-
macji o stanie mienia komunalnego m.in. ilość wysypisk śmieci i obiektów sporto-
wych. 
 

Burmistrz poinformował, że błędne informacje zostaną poprawione, dodał, że 
zostanie przeprowadzona inwentaryzacja mienia komunalnego. 

 
Radna Danuta Bednarz zapytała, co oznacza zapis przebudowa oczyszczalni 

ścieków oraz budowa przydomowych oczyszczalni ścieków. 
 
Odp. burmistrza, Gmina jako właściciel lokali jest zobowiązana do wykona-

nia przydomowych oczyszczalni ścieków dla lokali, do których nie ma możliwości 
podłączenia kanalizacji. 
Poinformował również, że będziemy wspierali w innych budynkach. 
  

Sekretarz poinformował, że projekt omawianej uchwały zostanie zmieniony 
pod względem redakcyjnym do określonych wymogów, jej treść merytoryczna nie 
ulegnie zmianie. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że przy-
gotowany projekt budżetu Gminy Golczewo na 2008 r. w dniu 15 listopada br. 
przesłano do RIO i przekazano dla przewodniczącego Rady lecz dopiero na sesji  
w dniu 21 listopada br. Rada przyjmowała stawki podatku na 2008 r.  
Uważa, że wcześniej należy określić stawki do budżetu a następnie wykonać Pro-
jekt budżetu na kolejny rok. 
Ma nadzieję, że w przyszłości taka sytuacja nie będzie miała miejsca, ponieważ 
obecnie będzie to wynikiem przebudowania całego budżetu. 
 
 Sekretarz poinformował , że burmistrz do 15 listopada jest zobowiązany 
przedłożyć projekt budżetu na następny rok i z tego obowiązku wywiązał się, na-
tomiast stawki podatku winny być ustalone do 16 grudnia – dwa tygodnie przed 
końcem roku, natomiast budżet gminy musi być uchwalony najpóźniej do 31 mar-
ca. 
 
 Przewodniczący Rady uważa jednak, że przekazanie budżetu w ostatnim 
dniu wymaganego terminu jest na granicy bezpieczeństwa, ponieważ RIO do 30 dni 
winno wydać opinię do projektu budżetu i przy zachowaniu przez RIO maksymal-
nego czasu nie byłoby szans na uchwalenie budżetu jeszcze w roku bieżącym, po-
nieważ projekt budżetu zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym radni winni 
otrzymać 14 dni przed planowaną sesją. 
Poinformował, że wymagany termin został zachowany, lecz w przyszłości należy 
zabezpieczyć jeszcze czas na przygotowanie materiałów dla radnych bez pośpiechu. 
 Burmistrz poinformował, że w przyszłości budżet będzie inaczej skonstru-
owany i wówczas będziemy pracowali na stawkach, które wcześniej uchwalimy. 
 
Grzegorz Dyksy przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
W wyniku jawnego głosowania komisje Rady Miejskiej w Golczewie pozytywnie za-
opiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na 
2008 r. 
 
Komisja Finansów Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska jednomyślnie  
7 głosami za. 
 
Komisja Rewizyjna 5 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 5 głosami za, przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 
 
 
 Ad. 4) Ireneusz Wilk przedstawił projekt uchwały i poinformował, że przygo-
towana forma przyznania nagród jest wyrazem uznania dla środowiska sportowego, 
dzięki któremu Gmina Golczewo jest promowana nie tylko na terenie kraju, jak 
również za granicą. Dotychczas sportowcy z naszej Gminy nie byli przez nas uho-
norowani nagrodami finansowymi. 
Projekt niniejszej uchwały stanowi zasady przyznawania nagród w dziedzinie kul-
tury fizycznej i sportu w sposób adekwatny do zajmowanych miejsc w poszczegól-
nych zawodach. Docenia również pracę trenerów i przewiduje ich wynagradzanie 
wówczas, gdy jego zawodnik osiągnął jedną z wyższych pozycji w mistrzostwach 
sportowych. 
Za osiągnięcia sportowe przyjmuje się uzyskanie miejsc medalowych i punktowych 
we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w kategorii seniorów lub w 
niższej kategorii, począwszy od miejsc w randze mistrzów Polski poprzez Puchar 
Świata i Puchar Europy do igrzysk olimpijskich włącznie. 
Za podstawę nagrody przyjmuje się kwotę 1.500,00 zł w zależności od zajętego 
miejsca przez danego sportowca, który będzie otrzymywał nagrodę stanowiącą 
krotność tek podstawy. 
 
 Burmistrz poinformował, że na ten cel należy wygospodarować środki w bu-
dżecie i przyznać nagrody dla wyróżniających się zawodników. 
Poinformował, że na terenie Gminy mamy grupę kolarzy, którzy osiągają znaczne 
wyniki sportowe i jako ciekawostkę podał, że na 160 klubów kolarskich w Polsce, 
klub z Gminy Golczewo znajduje się na 8 miejscu. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady nie neguje przyznawa-
nia nagród dla sportowców, lecz na podstawie prasowych sondaży znanych spor-
towców uważa, że jest to sprzeczne z ideą sportu i osiąganiem przez nich najwyż-
szych wyników. 
 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że dotychczas sportowcy z naszych klu-
bów utrzymywali się dzięki sponsorom, zaś przydzielenie nagród na osiągnięcie wy-
sokich wyników sportowych będzie dla nich formą motywacji natomiast dla Gminy 
formą promocji. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Komisje wydały pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 Ad. 5) Burmistrz i poinformował, że projekt niniejszej uchwały związany jest 
z ustaleniem wynagrodzenia dla pracowników zatrudnionych w jednostkach orga-
nizacyjnych Gminy Golczewo. 
Rozporządzenie Rady Misistrów reguluje tabele wynagrodzeń w sposób punktowy 
wraz z określeniem najniższego wynagrodzenia, które winna ustalić rada gminy w 
drodze uchwały w uzgodnieniu z kierownikami jednostek organizacyjnych. 
Dotychczas wartość punktu na podstawie uchwały Nr XXVII/177/ z dnia 30 wrze-
śnia 2005 r. wynosiła 4,50 zł.  

W wymienionym projekcie uchwały po dokonanych uzgodnienach z kierow-
nikami jednostek proponuje się ustalenie wartości jednego punktu dla pracowni-
ków zatrudnionych OPS, ZEAS, ZSO, ZS-P w wysokości 5,00 zł, natomiast dla pra-
cowników ZUP w wysokości 6,00 zł. 
Zróżnicowanie stawek wynika z faktu, iż niektórzy pracownicy ZUP nie osiągają 
wymaganego minimum wynagrodzenia. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Komisje wydały pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 Ad. 6) Burmistrz projekt niniejszej uchwały stanowi uzupełnienie składnika 
wartości jednego punktu w złotych stanowiącego podstawę do obliczania miesięcz-
nych stawek wynagrodzenia dla pracowników zatrudnionych w jednostkach orga-
nizacyjnych Gminy. 
Miesięczne kwoty wynagrodzenia zasadniczego ustala się jako sumę najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz iloczynu punktów ustalonych dla poszczególnych 
kategorii o wartości jednego punktu. 

Dotychczas najniższe wynagrodzenie na podstawie uchwały Nr 
XXVII/178/05  
z dnia 30 września 2005 r. wynosiło 650,00 zł. 
W wymienionym projekcie uchwały proponuje się ustalenie najniższego wynagro-
dzenia w wysokości 750,00 zł. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Komisje wydały pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 Ad. 7) Burmistrz poinformował, że Gmina występuje do Agencji Nieruchomo-
ści Rolnych o nieodpłatne przekazanie nieruchomości położonej w obrębie Kłodzino 
w działce nr 320/4, która położona jest przy granicy działki stanowiacej własność 
Gminy. 
Na kompleksie wymienionych działek Gmina planuje utworzenie centrum integra-
cyjnego dla mieszkańców Sołectwa Drzewica wraz z zapleczem rekreacyjno sporto-
wym. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Komisje wydały pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 Ad. 8) Paweł Jamroziak, inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie dokonał 
wprowdzenia do projektu uchwały i poinformował, że w maju 2004 r. Wojewoda 
Zachodniopomorski utworzył rezerwat przyrody pod nazwą “Golczewskie Uroczy-
sko”. 
Zgodnie z ustawą o ochronie przyrody wystąpił do Rady o ustanowienie planu 
ochrony dla wymienionego rezerwatu. 
Poinformował, że Wojewoda w swoim projekcie rozporządzenia w wymienionej 
sprawie nie uwzględnił, że przez teren rezerwatu przebiega droga gminna Sosnowi-
ce-Unibórz, która jest ogólnoodostępna. 
W związku z powyższym z uwagi na charakter tej drogi proponuje się jej ogólnodo-
stępność jednakże z wyłączeniem pojazdów silnikowych za wyjątkiem pojazdów 
służb leśnych i na potrzeby służb PKP w uzasadnionych przypadkach z uwagi na 
to, iż w sąsiedztwie znajduje się linia kolejowa Płoty-Wysoka Kam. 
z której korzystają służby PKP. 
Wydając opinię Rada winna mieć świadomość, że przy opracowaniach planistycz-
nych dla tego rezerwatu swoje opinie będą również wyrażali przyrodnicy poprzez 
dodatkowe obwarowania. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, jak należy rozumieć zapis “…teren 
rezerwatu stanowi własność Skarbu Państwa, projekt planu ochrony nie wymaga 
więc uzgodnienia z radą gminy, jedynie zaopiniowania przez nią”. 
 
 Sekretarz poinformował, że Rada ma prawo wypowiedzenia się w formie opi-
nii, w niniejszym projekcie uchwały prosimy o uwzględnienie dostępu do drogi 
gminnej, która jest również drogą publiczną jedakże z pewnymi ograniczeniami. 
 
 Radny Antoni Opowicz uważa, że opinia Rada winna być negatywna ze 
względu na liczne utrudnienia związane z korzystaniem z drogi. 
 
 Radny Tomasz Wawrzyński popiera przedmówcę. 
 
 Radny Mieczysław Peruzyński uważa jednak, iż powinniśmy się cieszyć, że 
posiadamy taką “perłę” oraz, że na terenie naszej Gminy występują nieskażone 
tereny. 
Poinformował, że na podstawie prowadzonych badań geologicznych wód głębino-
wych z jednej studni można wypompować około 400m3/ha wody, spełniającej 
wszelkie skandarty wody pitnej, ponadto poinformował, że burmistrz wystąpił do 
geologa o możliwość uruchomienia studni dla miejscowości nadmorskich. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
W wyniku jawnego głosowania komisje Rady Miejskiej w Golczewie wydały pozy-
tywna opinię do projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządze-
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nia Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczącego ustanowienia planu ochro-
ny rezerwatu przyrody „Golczewskie Uroczysko” 
 
Komisja Finansów Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 4 głosami za, 
przy 2 głosach przeciwnych i 1 glosie wstrzymującym się. 
 
Komisja Rewizyjna 4 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 5 głosami za, przy 2 głosach 
wstrzymujących się. 
 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania: 
 

 W tym punkcie radni nie zglosili rzadnych wniosków i zapytań. 

 

Ad. 4 Zakończenie obrad: 
 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał za-

mknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w 

Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:           Przewodniczył: 

Inspektor      Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska 
 
Danuta Krupa         Grzegorz Dysky 
 
 


